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Glossy 

Het bestuur van de VGG geeft een samenvatting van het gesprek, dat met de in te huren professional, 
die ons bij de totstandkoming van de Glossy zal begeleiden, heeft plaatsgevonden. De Glossy zal 
thematisch worden opgezet en is eenmalig. We willen met de uitgave zowel de huidige als eventuele 
toekomstige leden bereiken. De kosten worden naar de huidige inzichten geschat op 7500 euro. De 
Goudse gaat akkoord. 

Lidmaatschap VGG 

De Goudse zal de begeleidende brief (van de VGG) waarin staat vermeld dat betrokkene lid kan 
worden van de VGG uitreiken aan: 

"werknemers die de dienst van De Goudse verlaten hebben wegens: 
 1 Een regeling inzake vervroegd ui;reden 
 2 Met recht op een direct ingaand ouderdomspensioen 
 3 Wegens volledige arbeidsongeschiktheid ". 
Dit kan dus ook een persoonlijke afspraak met De Goudse betreffen.  
Werknemers die De Goudse verlaten maar weer elders gaan werken vallen niet onder de definiGe. 
(Werknemers van de overgenomen Leidsche zijn in dienst van De Goudse). 

Doelstelling VGG 

De VGG heeL een stuk opgesteld ten behoeve van kandidaat leden met het verzoek dit intern bij De 
Goudse te publiceren.  De Goudse zal haar tekstschrijver hier nog naar laten kijken en de publicaGe in 
een mooi jasje steken. De bedoeling is dat het stuk op SharePoint geplaatst zal worden. De Goudse 
gaat dit medium steeds meer gebruiken voor opslag van gegevens. De VGG krijgt een seintje bij 
plaatsing. 

Hoorrecht conform wet en Code Rechtstreeks verzekerde regelingen 

De VGG wil graag dit recht uitgeoefend zien. De Goudse betwist of de regeling wel zo bedoeld is dat 
de VGG wordt uitgenodigd en daarnaast prakGsch zijn er geen issues op dit moment. We komen er 
nog niet helemaal uit, afgesproken wordt dat De Goudse nog eens zal overleggen met de O.R. 
Daarnaast zal als er iets speelt de VGG daarover een bericht ontvangen. Wordt vervolgd. 

Indexering pensioenen van voor 1993. 

De VGG licht toe dat het om een klein groepje gepensioneerden gaat.  Gezien de winst over 2021 
wordt om indexering gevraagd. Antwoord volgt. 

Indexverhoging overige pensioenen. 

Gezien de hoge inflaGe is de huidige indexering van 0,761 ontoereikend. Op deze wijze ontstaat 
scheefgroei tussen werkenden en gepensioneerden. De VGG vraagt om aanpassing. Antwoord volgt. 

Buffet/reisje 

Met medewerking van De Goudse is het buffet een groot succes geworden. Leden hebben om 
herhaling gevraagd.  We zien verschillen in de deelnemerslijsten als het om het reisje en het buffet 
gaat. HeeL mogelijk met beperkingen van veel gepensioneerden te maken. De VGG vraagt of in de 
toekomst zowel een buffet als reisje georganiseerd mogen worden. Antwoord volgt. 

Afrekening 2021/2022 

De penningmeester vraagt aan De Goudse of zij de afrekening willen bekijken en bij akkoord het 
gevraagde bedrag willen overmaken. De Goudse zal hier op korte termijn naar kijken.


